



2019

680 18TH AVE, SAN FRANCISCO, CA 94121 | (415) 750-8460 | ARGONNESF.ORG

DATE	TIME	DESCRIPTION	LOCATION
Sun, April 28	10 a.m.	Surfrider Community Beach Clean Up	Baker Beach
Mon, April 29	6 - 8 p.m.	PTO Budget Meeting and Board Meeting	Library
Wed, May 1		Deadline to pre-order Spring Fair Activity Bracelets	
Sat, May 4	11 a.m 3 p.m.	Spring Fair	School Yard
Sun, May 5	1 - 3 p.m.	Green Argonne Community Gardening	School Yard
Tues, May 7	6 - 7:30 p.m.	PTO Meeting and Budget Vote	Library
Wed, May 15	10:30 a.m. / 6 p.m.	Spring Chorus Concert	MPR
Thurs, May 16	6:30 p.m.	Parent Ed/Family Enrichment	Library

STOP, DROP, AND GO			
April 22 - April 26	Mr. Strohm	Room 207	Sign up online at bit.ly/sdg1819
April 29 - May 3	Ms. Flynn	Room 203	Sign up online at bit.ly/sdg1819

PRINCIPAL'S CORNER

Dear Argonne Families,

Thank you to the families that have participated in our Culture and Climate Survey!! This survey is part of our school's and district's accountability system and it is one way we are measuring the culture and climate of our school. This survey will be anonymous. Parents with multiple children at Argonne should fill out one survey for each child. If you have children in another school, you should fill out a survey at that school as well.

The survey is available online and is translated into Spanish, Chinese, Vietnamese, Tagalog, and Arabic. Here is the link for Argonne's school-specific survey: http://bit.ly/2StHMu5. The survey will close April 26.

Thank you for taking the time to give our school your feedback! Ms. Catingub

SCHOOL/COMMUNITY NEWS

PTO Budget & Board Meeting - April 29

Please join us for a PTO Budget & Board meeting on Monday, April 29 at 6 p.m. in the Library. This is our last chance to discuss changes and additions to the 2019-2020 PTO budget before it comes for a vote at our last PTO meeting on May 7. Dinner and childcare will be provided.

Argonne Yearbooks

The yearbook custom pages deadline has been extended one week, to Friday April 26.

Each pre-ordered copy comes with 2 free pages! Here are instructions on on customizing. Don't forget to browse the shared folders for great photos of your child. There are some real gems from Field Day and Wellness Walk! http://bit.ly/2lw4QDT

You can still order yearbooks as well. Final deadline for yearbook orders is April 30.

If you are new to Treering, simply activate your account using the Argonne passcode: 1013493795222228.

Feel free to e-mail me (lanalan@gmail.com) if you have any questions. Thank you!

Spring Fair is just 11 days away!

Here are a few Spring Fair announcements:

Donate to Spring Fair Book Sale

Do you have gently used children's books to donate? Donate them to the Spring Fair Book Sale between now and May 3rd! Place your books in a box or bag in the hallway underneath the Gardening bulletin board (left of the Main Office Window). This is a great way to make space for more books and shop for 'new' books at the Spring Fair on May 4th!

Spring Fair Volunteers

Calling all Parent Volunteers to sign up to help donate items (before the event), set up the night before (5/3-6:00pm-7:30pm) or help out the day of (5/4 between 8:30am-5:00pm). Sign up here: http://tinyurl.com/VolunteerSpringFair

Calling 5th Grader Volunteers

5th Graders: Interested in helping out at one of the carnival booths or activity tables for 45 minutes. Complete this form and get parent/caregivers permission and we will get you on board! Sign up here: https://tinyurl.com/Argonne-5th-grade-volunteers

Presale Activity Bracelets + Tickets

Purchase presale Activity Bracelets and Tickets! Buy online: https://argonnesf.org/spring-fair/ or return the presale envelope (in the last Tuesday folder) to the Main Office. Deadline is Wednesday, May 1st.

Talent Show

Sign up to show us your talent! Tell us a joke, dazzle us with a magic trick, play an instrument or show off your dance skills. Whatever your talent, sign up to show it off to the Argonne community! Sign up here: http://tinyurl.com/TalentShowSpringFair

Raffle Tickets

Sold all your raffle tickets? Need more? Go to the Main Office to turn in your sold raffle tickets and get more from Zoe and Grace! We have plenty more to sell if you need them. Newly added prizes: Celsius and Beyond (\$300 gift certificate), Dave & Busters (\$50 gift card), Concannon Vineyard (Livermore) Wine Tasting for 8 (\$240 Value), and Fort Point Beer Co (\$50 Gift Certificate). Don't forget to write your student's name on the ticket so they can win one of the awesome companion prize if they sell one of the top prizes! Deadline: May 1st.

Questions? Contact the Spring Fair Team at <u>argonnespringfair@gmail.com</u>. Thank you so much Argonne! Emille, Adam & Winnie

Parent Ed/Family Enrichment - May 16

Join us Thursday May 16th @ 6:30 p.m. for the next Parent Ed/Family Enrichment night!! Parents and Teachers won't want to miss, Julie Kurtz, Author and Trainer who joins us for a hot topic: Looking at Child Behavior through the Lens of the Brain: The Top 5 Strategies to Support Children's Social and Emotional Well Being and Resilience.



680 18TH AVE, SAN FRANCISCO, CA 94121 | (415) 750-8460 | ARGONNESF.ORG

日期	時間	活動	地點
4/28 日	10 a.m.	Surfrider 社區海灘清潔日	Baker 海灘
4/29 —	6 - 8 p.m.	PTO 預算會議和管理層會議	圖書館
5/1 ≡		預購春季嘉年華遊戲手帶截止	
5/4 六	11 a.m 3 p.m.	春季嘉年華	學校操場
5/5 日	1 - 3 p.m.	雅幹綠化日	學校操場
5/7 =	6 - 7:30 p.m.	PTO 會議和預算選舉	圖書館
5/15 =	10:30 a.m. / 6 p.m.	春季合唱會	大禮堂
5/16 四	6:30 p.m.	家長教育講座/家庭聚會	圖書館

停,放,走服務計劃			
4/22 - 4/26	Strohm 老師	207 課室	點擊網上報名 bit.ly/sdg1819
4/ 29 - 5/ 3	Flynn 老師	203 課室	點擊網上報名 bit.ly/sdg1819

校長園地

敬愛的雅幹家庭們:

感謝各個家庭參與我們的文化背景問卷 !!這個調查表是我們學習型和校區審核系統之一,用以衡量學校的人文情況。這個調查表幫助我們審視各個家庭的需要,怎樣影響孩子的學習,學校如何改進非常重要。

這是一個匿名進行的調查表。我們將檢查各個家庭完成填寫這個調查表的情況,但并不會知道是誰提出的意 見和建議。家長有多個學生就讀于雅幹 需要為各個雅幹學生填寫一份調查表。如果您有孩子就讀于其它學校,您 也需要在其學校填寫一份。

調查表可以在網上填寫,并可以選擇西班牙語,中文,越南語,菲律賓語和阿拉伯語版本。

以下是雅幹學校的專屬調查表連接:http://bit.ly/2StHMu5. 此連接在**四月二十六日**截止。文字版本調查表將在三月二十二日前可以在辦公室索取。 感謝您 花時間完成調查表!

Catingub校長

學校/社區消息

四月二十九日-家長教師委員會預算會議和管理層會議

請參加我們在四月二十九日,星期一晚上六點在學校圖書館舉行的家長教師委員會預算會議和委員會會議。 這是我們最後一次在選舉預算前討論預算的改變或增加項目到2019-2020預算的機會。預算 選舉會議在五月七日 舉行。提供晚餐和托兒服務。

雅幹年鑒

雅幹年鑒自己設計頁面將延長一周至四月二十六日,星期五截止。每一個預購訂單都獲得兩頁的免費自己設計的頁面!以下是如何進行設計的方面。別忘記在共享文件夾中提取您孩子的照片。其中有一些是郊遊日和健康走日的找! http://bit.ly/2lw4QDT

您還可以訂購您的年鑒。訂購年鑒的最後日期為四月三十日。如果您是 Treering 客戶,簡單地創建一個賬戶 并使用雅幹密碼: 1013493795222228.

詢問請發電子郵件給我 (lanalan@gmail.com) 謝謝!

還有十一天就是春季嘉年華啦!

以下是春季嘉年華的一些通知:

請捐獻圖書給春季嘉年華給圖書售賣

您有一些孩子的讀物要捐獻嗎?請現在至五月三日前捐獻給春季嘉年華的圖書售賣!把您所要捐獻的圖書放置在一個袋子或箱子里并投放在一樓走廊通知欄下(辦公室窗戶左邊)這是讓您在五月四日的春季嘉年華中購買 更多的書和購買新書的途徑!

春季嘉年華在召喚志願者

召喚所有的家長志願者請花時間報名參加(活動前準備) 活動前一天晚上設置 (5/3-6:00pm-7:30pm) 或在活動當天幫忙(5/4 8:30am-5:00pm). 點擊此連接報名: http://tinyurl.com/VolunteerSpringFair

召喚五年級學生志願者

五年級學生慢:有興趣在嘉年華攤位或遊戲攤位幫忙45分鐘嗎?在家長/監護人同意下完成填寫這個表格我們將把你安排在當天的活動中!點擊以下連接報名: https://tinyurl.com/Argonne-5th-grade-volunteers

春季嘉年華遊戲手帶 和預購遊戲券

不要在嘉年華當天浪費時間排隊購買遊戲手帶和遊戲券,現在就預先購買。預購在二零一九年五月一日,星期三截止。

手帶: \$35/條 (for unlimited hassle-free fun)

遊戲券: 10 張 \$5

每個春季嘉年華的遊戲攤位和遊戲券分配都列在前台辦公室附近的春季嘉年華公告欄上。 一些攤位包括攀岩牆(12張遊戲券),臉部彩繪(10張遊戲券),彈跳屋(5張遊戲券),寵物動物園(8張遊戲券)以及更多攤位! 請參閱時事通訊或星期二文件夾中附帶的傳單。

手鐲和遊戲券僅適用於活動。 食物和所有其他物品必須以現金支付。

點擊此連接網上購買遊戲手帶和遊戲券: https://argonnesf.org/spring-fair/ 或者包訂購表格和金(現金或支票抬頭: Argonne PTO) 在五月一日前遞交給學校辦公室。

預定購買的手帶和遊戲券將在**五月三日,星期五早上8:20-9 a.m. 和下午2:30-3 p.m 兩段時間在學校辦公室前提取。**您也可以在嘉年華當天提取您預購的產品。只要到預購攤位提取。

抽變券

出售了所有的抽獎券? 需要更多? 請把抽獎券交回給學校辦公室并向 Zoe 和Grace索取更多的抽獎券!如果您需要我們還有一些! 最近新增的獎品: Celsius and Beyond (\$300 禮品券), Dave & Busters (\$50 禮品卡), Concannon Vineyard (Livermore) 8位紅酒品嘗 (價值\$240)和 Fort Point Beer Co (\$50 禮品券)。如果您的孩子出售抽獎券在前三名,別忘了在抽獎券上寫學生的名字以贏取這些非常棒的獎品!抽獎券截止日期為五月一日。詢問? 請聯絡春季嘉年華團隊 argonnespringfair@gmail.com. 雅幹,非常感謝! Emille, Adam & Winnie

五月十六日-家長教育將講座/家庭聚會

Newsletter Submissions: Email news to newsletter@argonnesf.org with the Subject: "Newsletter"

Place text in the email, not as attachment. Deadline for next newsletter submissions: Every Friday at 4:00 p.m. Submissions received after the deadline will be included in the following week's newsletter.

請參加我們在五月十六日,星期四,晚上六點三十分舉行的下一個家長教育講座/家庭聚會之夜!家長和 老師們別錯過這個機會向培訓者Julie Kurtz請教:如何通過 大腦的反映來看孩子的行為:五個理論支持孩子的社 交情緒。

AGT Argonne's Got Talent 2019!



**Please print clearly

Dazzle your family, friends and classmates with your skills, tricks, talent and courage at this year's Argonne Talent Show! Are you a comedian? Can you tumble? Play an instrumet? Read poetry? All grades and all talents are welcome, but space is limited and performers will be selected on a first come, first serve basis. Each performer will have a 3-minute time limit for their act.

More information will be provided to the performers and their families. Form is to be returned to the Front Office no later than Monday, April 29, end of day.

Questions? Please contact Leigh Healy at leigh.okuniewski@gmail.com.

lame of Student(s)	
Performance Type (Ex: Singing, Piano, Guitar, Magic Trick, Juggling,	Dance)
Grade, Teacher/Classroom	